IEC 60335-2-53:2011-04/AMD1:2017/COR1:2017-03(en-fr)

IEC 60335-2-53:2011/AMD1:2017 -1-
/COR1:2017© IEC 2017

INTERNATIONAL ELECTROTECHNICAL COMMISSION
COMMISSION ELECTROTECHNIQUE INTERNATIONALE

IEC 60335-2-53 IEC 60335-2-53
Edition 4.0 2011-04 Edition 4.0 2011-04
Amendment 1:2017-01 Amendement 1:2017-01
HOUSEHOLD AND SIMILAR ELECTRICAL APPAREILS ELECTRODOMESTIQUES ET
APPLIANCES — SAFETY - ANALOGUES - SECURITE -

Part 2-53: Particular requirements for sauna Partie 2-53: Régles particuliéres pour les

heating appliances and infrared cabins appareils de chauffage de saunas et les cabines

infrarouges

CORRIGENDUM 1

Corrections to the French version appear after the English text.

Les corrections a la version frangaise sont données aprés le texte anglais.

INTRODUCTION
Replace:

The holder of this patent right has assured the IEC that he/she is willing to negotiate licences
either free of charge or under reasonable and non-discriminatory terms and conditions with
applicants throughout the world. In this respect, the statement of the holder of this patent right
is registered with IEC. Information may be obtained from:

By:

The holder of this patent right has assured the IEC that he/she is willing to negotiate licences
under reasonable and non-discriminatory terms and conditions with applicants throughout the
world. In this respect, the statement of the holder of this patent right is registered with IEC.
Information may be obtained from:
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Corrections a la version frangaise:
INTRODUCTION
Remplacer:

Le détenteur de ces droits de propriété a donné l'assurance a I'lEC qu'il consent a négocier
des licences avec des demandeurs du monde entier, soit sans frais soit a des termes et
conditions raisonnables et non discriminatoires. A ce propos, la déclaration du détenteur des
droits de propriété est enregistrée a I'lEC. Des informations peuvent étre demandées a:

Par:

Le détenteur de ces droits de propriété a donné I'assurance a I'lEC qu'il consent a négocier
des licences avec des demandeurs du monde entier a des termes et conditions raisonnables
et non discriminatoires. A ce propos, la déclaration du détenteur des droits de propriété est
enregistrée a I'lEC. Des informations peuvent étre demandées a:



